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RAMAZAN ÖNCESİ
DENETİMLER SÜRÜYOR
Afyonkarahisar Ticaret İl
Müdürlüğü ekipleri
gıda işletmelerinde haksız
ve fahiş fiyat denetimi
faaliyetlerine hız kesmem-
den devam ediyor. >>8’DEAsayiş ve güvenin sağlan-

ması noktasında titiz çalış-
malar yürüten Afyonkarahisar
İl Emniyet Müdürlüğü ekipleri,
öğrencileri bilgilendirmek ve
suça sürüklenmelerinin
önüne geçmek amacıyla da
eğitim faaliyetlerine aralıksız
devam ediyor. >>7’DE

EMNİYET EKİPLERİ
ÖĞRENCİLERİ BİLGİLENDİRDİ

MHP Milletvekili Mehmet Taytak,Afyonkarahisar’ın
Sandıklı ilçesinde Devlet Bahçeli’nin öncülüğünde
başlatılan "Askıda 9 Gülek Buğday" kampa-
nyasının devam ettiğini duyurdu. Taytak, çiftçilere
teşekkür ederek kampanyaya verdikleri destekten
dolayı minnettarlığını ifade etti.>>7’DE

HİZMETİNDEYİZ”
TAYTAK: “MİLLETİMİZİN

2ÖZEL EĞİTİM GÜNLERİ
DEVAM EDİYOR

ÖĞRENCİLER SORDU
VAİZLER CEVAPLADI

Afyonkarahisar Aile ve Dini Rehberlik Merkezinde, liseli kız
öğrenciler için özel bir kahvaltı programı düzenlendi. Samimi ve
sıcak bir ortamda gerçekleşen programa Vaiz Nursima Çelik ve
Vaiz Hacer Genç de katılarak gençlerle bir araya geldi.>>2’DE

RAMAZAN BOYUNCA HAFTA
İÇİ DEVAM EDECEK

AFSÜ ÖĞRENCİLERİNE
ÜCRETSİZ İFTAR İKRAMI

Afyonkarahisar Valisi Kübra Güran Yiğitbaşı’nın talimatlarıyla
valilik destekli Ramazan ayı boyunca hafta içi günlerde
geçerli olmak kaydıyla Afyonkarahisar Sağlık Bilimleri

Üniversitesi öğrencilerine ücretsiz iftar verilecek

Yemekhane yetkilileri, bu hizmetin Ramazan boyunca hafta içi günlerde
devam edeceğini belirtti. Öğrencilerin, rezervasyon yaparken düzeni
sağlamaları gerektiği vurgulandı. Öğrenciler, Valilik ve üniversitenin
sağladığı bu imkân sayesinde iftar sofralarında bir araya gelerek toplum-
sal yardımlaşma bilincini artırmayı hedeflendi.

Afyonkarahisar Sağlık Bilimleri Üniversitesi (AFSÜ), Afyonkarahisar
Valiliği'nin himayesinde önemli bir projeye daha imza atıyor. 1 Mart - 29
Mart 2025 tarihleri arasında Ramazan boyunca, ücretli öğle yemeği
hizmetinin yanı sıra, Afyonkarahisar Valiliği desteğiyle iftar vaktinde
öğrencilere ücretsiz yemek verilecek.>>HABER SAYFA 8’DE

Afyonkarahisar Sağlık Bilimleri Üniversitesi
(AFSÜ), Afyonkarahisar Valiliği'nin
desteğiyle Ramazan boyunca öğrencilerine
ücretsiz iftar imkânı sunuyor. Ramazan ayı
boyunca hafta içi günlerde geçerli olacak

uygulama, öğrencilere merkez
yemekhanesinde iftarlarını ücretsiz bir şek-
ilde yapabilme fırsatı sağlıyor. Öğrenciler,
ücretsiz iftar hizmetinden yararlanabilmek
için önceden rezervasyon yaparak, iftar

saatinde yemekhaneye gelerek iftar
yapablecekler. Bu sosyal sorumluluk projesi,
Ramazan ayında öğrencilerin daha rahat bir
şekilde oruç tutmalarını ve manevi atmos-
ferde bir araya gelmelerini amaçlıyor.

ÖĞRENCİLERE
İFTAR İKRAMI

DEVLET ANA’DAN

Kübra Güran Yiğitbaşı

EMİRDAĞ’DA ÇADIRLAR
İFTARA HAZIR

Emirdağ Belediye Başkan
Yardımcısı Mehmet Emin
Kalender, yaklaşan
Ramazan ayı öncesinde
belediyemiz tarafından
kurulacak iftar çadırında
devam eden çalışmaları
inceleyerek ekiplerimizden
yürütülen çalışmalar hakkın-
da bilgiler aldı.>>2’DE

ZAFERİN SULTANLARI
şampiyon!
Afyon Belediye Yüntaş Voleybol takımı, 2024-2025 AXA
Sigorta Kadınlar 2. Ligi B grubu şampiyonu oldu!
Afyon Belediye Yüntaş, 3 günlük zorlu mücadele sonu-
cunda 7 puanla B Grubu birincisi olarak şampiyonluğa
adını yazdırdı! 2024-2025 AXA Sigorta Kadınlar 2. Ligi
Play-Off Finali'nde Altınordu'yu 3-2'lik skorla mağlup eden
Afyon Belediye Yüntaş, büyük bir başarıya imza atarak
şampiyonluğunu ilan etti! B Grubu'nu 7 Puanla 1.
Tamamlayan Yüntaş, Şampiyonluğunu Kutluyor!>>7’DE

EERRKKMMEENN  BBEELLEEDDİİYYEESSİİ  RRAAMMAAZZAANN
ÖÖNNCCEESSİİ  CCAAMMİİLLEERRİİ  TTEEMMİİZZLLEEDDİİ

Yaklaşan Ramazan ayı
öncesi Erkmen Belediyesi
beldede bulunan camileri
temizledi.>>8’DE

KARAVANFEST 2025 COŞKUYLA SONA ERDİ
Afyonkarahisar Belediyesi
ev sahipliğinde düzenlenen
KaravanFest 2025, doğa ve
kamp tutkunlarını bir araya 
getirerek unutulmaz anlar
yaşattı. Festival boyunca
müzik, eğlence, yarışmalar
ve sıcak dostluk ortamı ön
plana çıktı.>>5’TE

Karşılıklı protokol imzalandı
Bolvadin Belediye Başkanı Derviş Aynacı ve Erkmen Gölü
Kooperatifi Başkanı Gani Tek arasında, çarşı merkezinde
bulunan bir iş yeri için karşılıklı protokol imzalandı.>>2’DE

Afyonkarahisar Halk Eğitim Merkezi müdürümüz
Alişan Akgün 45 yıllık meslek hayatını tamamla-
yarak emekli oldu ve ilk ziyaretini İl Milli Eğitim
Müdürü Miraç Sünnetci’yi ziyaret etti.>>7’DE

VEDA DEĞİL
VEFA ZİYARETİ
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FIRINLAR DENETLENDİ
Dinar Belediye Başkanı Veysel Topçu’nun talimatlarıyla, ilçede ki fırın denetimleri 
aralıksız şekilde devam ediyor. Belediye Zabıta Müdürlüğü, her ay düzenli olarak 

gerçekleştirdiği denetimlerle, halk sağlığını korumaya yönelik önemli bir görev üstleniyor.

Fırınların hijyen standartları, kullanılan
malzemeler ve çalışanların sağlık durum-
ları gibi pek çok kriterin incelendiği dene-

timlerde, gerekli gördüğü durumlarda cezai
işlem uygulanıyor. Zabıta ekipleri Ramazan ayı
öncesinde ilçedeki fırınlarda genel denetim
gerçekleştirdi. Ekipler, fırıncıları hem iş güvenliği
hem de halk sağlığı adına kurallara uymaları
konusunda uyararak, ürünlerin sağlıklı bir şek-
ilde üretilmesini sağlamak için gerekli önlemlerin
alınmasını istedi. Denetimlerde hijyen şartları ön
planda tutulurken, üretim yapılan alanların tem-
izliği ve kullanılan malzemelerin sağlığa uygun-
luğu dikkatle incelendi. Ayrıca, fırınların grama-
jları da kontrol edilerek, işyeri ruhsatları da
denetlenip yasal düzenlemelere uygunluk
konusunda uyarılar yapıldı. Belediye Başkanı
Veysel Topçu, bu tür denetimlerin, kaliteli ve
sağlıklı gıda üretiminin devamlılığını sağlamak
amacıyla büyük önem taşıdığını belirtti. Dinar
Belediyesi, ilçedeki tüm fırınlarda gıda güvenliği
ve hijyen standartlarının yüksek tutulmasını
sağlamak için denetimlerini sürdüreceğini belirtti.
>>İBRAHİM ARTIÇ

Özel eğitim günleri 
devam ediyor
Afyonkarahisar Rehberlik ve Araştırma Merkezinde (RAM)
görevli özel eğitim öğretmenleri sorumluluk bölgelerindeki
(Bayat, Çobanlar, İhsaniye, İscehisar, Merkez, Sinanpaşa 

ve Şuhut) okulların öğretmenleri ile bir araya geldiler.

Afyonkarahisar Rehberlik ve
Araştırma Merkezi Konferans
Salonu'nda "Özel Yetenekli
Bireylerin Eğitiminde Destek
Eğitim Odaları" konulu eğitim;
Bayat, Çobanlar, İhsaniye,
İscehisar, Merkez, Sinanpaşa ve
Şuhut ilçelerimizde bulunan
destek eğitim odalarında özel
yetenekli öğrencilerimize eğitim
veren öğretmenlerimize verildi.
Destek eğitim odalarında eğitim
veren öğretmenlerimiz öğrenci-
lerinin akademik durumları yanın-
da örnek uygulamaları hakkında
da detaylı bilgi paylaşımı yaptılar.
>>KADER KAYA

Karşılıklı protokol
imzalandı
Bolvadin Belediye Başkanı Derviş

Aynacı ve Erkmen Gölü Kooperatifi
Başkanı Gani Tek arasında, çarşı

merkezinde bulunan bir iş yeri 
için karşılıklı protokol imzalandı.

Protokol kapsamında, Erkmen Gölü Kooperatifi’nden
devralınan iş yeri karşılığında, Bolvadin Belediyesi tarafın-
dan kooperatife yeni bir iş yeri tahsis edilecek. İmza pro-
gramında konuşan Başkan Aynacı, “Karşılıklı yapılan bu
protokolün hem kooperatifimize hem de belediyemize
hayırlı olmasını diliyorum,” dedi. >>İZZET IŞIK

Öğrenciler sordu 
vaizler cevapladı
Afyonkarahisar Aile ve Dini Rehberlik Merkezinde,
liseli kız öğrenciler için özel bir kahvaltı programı

düzenlendi. Samimi ve sıcak bir ortamda 
gerçekleşen programa Vaiz Nursima Çelik ve Vaiz
Hacer Genç de katılarak gençlerle bir araya geldi.

Kahvaltının ardından
gerçekleştirilen
söyleşide, gençlerin
dini ve manevi
gelişimine katkı
sağlayacak konular
ele alındı. Vaizler,
hayatın anlamı, ve
Ramazan ayının
önemi üzerine soh-
betler gerçekleştirerek
öğrencilerin sorularını
yanıtladı. 
>>KADER KAYA

Emirdağ’da çadırlar iftara hazır
Emirdağ Belediye Başkan Yardımcısı Mehmet Emin Kalender, yaklaşan Ramazan 

ayı öncesinde belediyemiz tarafından kurulacak iftar çadırında devam eden 
çalışmaları inceleyerek ekiplerimizden yürütülen çalışmalar hakkında bilgiler aldı. 

Hazırlık sürecini yakından takip eden Başkan Yardımcısı Mehmet
Emin Kalender, vatandaşların Ramazan ayında huzur içinde iftar
yapabilmesi için gerekli tüm düzenlemelerin eksiksiz şekilde

tamamlanması talimatını verdi. Ramazan ayında birlik ve
dayanışma ruhunun en güzel şekilde yaşatılması için hazırlık-
ların titizlikle devam ettiğini belirten Kalender, “Belediyemiz

olarak her yıl olduğu gibi bu yıl da hemşehrilerimize sıcak bir iftar
ortamı sunacağız. Ekiplerimiz çalışmalarını büyük bir özveriyle
sürdürüyor” ifadelerini kullandı.>>KADER KAYA
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JEOTERMAL OSB HAKKINDA
YATIRIMCILARA BİLGİ VERİLDİ

Afyonkarahisar’da 2 bin 900 dekarlık alanda kurulacak olan Çay, Çobanlar,
Bolvadin, Jeotermal Kaynaklı Sera TDİOSB hakkında yatırımcılara bilgiler verildi.
Afyonkarahisar Tarım ve Orman İl Müdürlüğü’nden yapılan yazılı
açıklamada, "Seracılık sektörünün büyük buluşması olan ikinci
Sera Yatırım Günleri Fuarı’na Afyonkarahisar ikinci defa ev
sahipliği yaptı. Bakanlığımızı temsilen açılan stantta il müdür-
lüğümüzce katılım sağladı. Fuarda ilimiz Çay ilçesi Kadıköy

köyünde yaklaşık 2 bin 900 dekarlık alanda kurulacak olan tüzel
kişilik kazanmış Çay, Çobanlar, Bolvadin, Jeotermal Kaynaklı
Sera TDİOSB hakkında yatırımcılara bilgiler verildi. Ayrıca ilim-
izde su verimliliği seferberliği alanında yapılan çalışmalar
anlatıldı" ifadelerine yer verildi. >>MEVLÜT TINAS

OEDAŞ sürdürülebilir enerji yatırımlarıyla
CDP’deki B notunu korudu

Enerji sektörünün düşük karbon
ekonomisine geçişine ve iklim
değişikliğiyle mücadeleye 
yönelik çalışmalar yürüten 
elektrik dağıtım şirketi 
OEDAŞ, CDP İklim Değişikliği
Programı’nın 2024 yılı 
değerlendirmesinde ‘B’ 
derecelendirme notu aldı. 

Şirket böylece bu notu 2021 yılından bu
yana aralıksız olarak koruma başarısı gös-
terdi. OEDAŞ Direktörü Muzaffer Yalçın,
“Enerji verimliliğini artıran teknolojilere
yatırım yaparken yenilenebilir enerji kay-
naklarının şebekeye entegrasyonunu
destekleyen projeler geliştiriyoruz.” dedi.
Yalçın ayrıca 2024 yılında dağıtım hizmeti
verilen beş ilde, enerjinin yüzde 25’ini
lisanssız yenilenebilir kaynaklardan
karşıladıklarını açıkladı.  Afyonkarahisar,
Bilecik, Eskişehir, Kütahya ve Uşak’ta
faaliyet gösteren elektrik dağıtım şirketi
Osmangazi Elektrik Dağıtım AŞ (OEDAŞ),
şirketler ve şehirler için dünyanın tek küre-
sel çevre ve doğa raporlama sistemi olan
CDP’nin (Karbon Saydamlık Projesi) İklim
Değişikliği Programı’nın 2024 yılı değer-
lendirmesinde ‘B’ derecelendirme notu
aldı. Programa 2020 yılında katılan ve

2021 yılında notunu B’ye yükselten
OEDAŞ, o tarihten bu yana bu
notu aralıksız olarak korudu.
OEDAŞ bu notla programın
‘Yönetim’ seviyesinde yer
almaya devam etti.

MUZAFFER YALÇIN:
“ÜLKEMIZIN DÜŞÜK

KARBON EKONOMISINE
GEÇIŞINE KATKI 

SUNUYORUZ”
OEDAŞ’ın iklim değişikliğiyle
mücadele ve düşük karbon
ekonomisine geçiş yaklaşımıyla
ilgili bilgi veren OEDAŞ Direktörü
Muzaffer Yalçın, “Çevresel sürdürülebilir-
liği iş yapış biçimimizin merkezine koyarak
bu alanda somut adımlar atmaya devam
ediyoruz. Enerji verimliliğini artıran teknolo-
jilere yatırım yaparken yenilenebilir enerji

kaynaklarının şebekeye entegrasy-
onunu destekleyen projeler

geliştiriyoruz. 2024 yılında böl-
gemizde dağıtıma sunduğumuz
7,7 milyar kilovatlık (kWh)
toplam enerjinin yüzde 25’ine
tekabül eden 1,9 milyar kWh
enerjiyi, lisanssız yenilenebilir
kaynaklardan karşıladık. Öte
yandan karbon emisyon-
larımızı azaltma hedefimize

ulaşmak için enerji yönetimi
süreçlerimizi daha etkin hale

getiriyoruz. CDP İklim Değişikliği
Programı kapsamında aldığımız ‘B’

derecelendirme notu da bu çalışmalarımızın
bir göstergesi. Önümüzdeki dönemde de
çevresel etkilerimizi en aza indirmek adına
yeni projeler hayata geçirmeye devam
edeceğiz.” dedi. >>HÜDAYİ ACAR 

Soğuk havada yiyecek arayan
yılkı atları köylere kadar indi

Olumsuz hava şartları ile birlikte sıcaklıkların eksi 10 
derecelere kadar düştüğü Bolvadin ve Emirdağ ilçelerindeki

yılkı atları yiyecek aramak için yaylalardan köylere indi.
Sevimlilikleri ile birlikte ürkeklikleri ile bilinen yılkı atları
bu defa yiyecek ararken görüntülendi. Hava sıcaklık-
larının eksi 10 derecelere kadar düştüğü Emirdağ ilçe-
sine bağlı Yellibel yaylasında yiyecek aramak için

köylere kadar inen yılkı atları dron ile havadan görün-
tülendi. Sürü halinde dolaştıkları gözlenen atların
dronu fark edince kaçmaları ise ilginç bir o kadarda
güzel görüntüler oluşturdu. >>İHA

Hava sıcaklıklarının
düşmesi termal tatile
olan ilgiyi arttırdı
Hava sıcaklıklarının yurt genelinde 
eksi derecelere düşmesi sonrası 
tatilcilerin termal tatili olan ilgileri artıyor.
Afyonkarahisar ile birlikte Türkiye'nin ilk 5
yıldızlı termal oteli olan Oruçoğlu Termal
Otel'de şubat ayı yoğunluğu yaşanıyor.
Oruçoğlu Termal Otel CMO-
Pazarlama Başkanı Kerem
Canarslanlar, Afyonkarahisar'ın
Türkiye'nin en önemli termal tur-
izm merkezlerinden biri olarak,
şifalı suları ve lüks konaklama
imkanlarıyla her yıl binlerce
ziyaretçiyi ağırladığını hatırlattı.
Hava sıcaklıklarının da yurt
genelinde eksi derecelere kadar
düşmesi sonrası termal tatile
olan ilginin şubat ayında daha
fazla arttığını ifade eden
Canarslanlar, "Doğal mineraller
açısından zengin termal sularıy-
la sağlık ve huzuru bir arada
sunan Afyon otelleri, hem din-
lenmek hem de yenilenmek
isteyenler için mükemmel bir
seçenek. Afyon'daki oteller,
modern spa merkezleri, termal
havuzlar ve sağlık hizmetleriyle
misafirlerine benzersiz bir tatil
deneyimi sunuyor. Bu tesislerde
doğal termal suların şifalı etk-
isinden faydalanabilirsiniz. Lüks
spa ve masaj hizmetleri ile
rahatlayabilirsiniz. Türk
hamamı, sauna ve buhar bany-
olarında vücudunuzu arındıra-
bilirsiniz. Açık ve kapalı yüzme
havuzları ile keyifli vakit geçire-
bilirsiniz" dedi.

"ORUÇOĞLU TERMAL 
OTEL MİSAFİRLERİNE

UNUTULMAZ BİR 
DENEYİM YAŞATIYOR"

Türkiye'nin ilk 5 yıldızlı termal

oteli olan Oruçoğlu Termal
Otel'de şubat ayı yoğunluğu
yaşandığını dile getiren
Canarslanlar açıklamasını şöyle
sürdürdü: "Afyon'un önde gelen
termal otellerinden biri olan
Oruçoğlu Termal, sunduğu
kaliteli hizmetler ve sağlık odak-
lı termal imkanları ile misafirler-
ine unutulmaz bir deneyim
yaşatıyor. Termal havuzları,
çamur banyoları ve özel bakım
programları sayesinde hem din-
lenebilir hem de vücudunuzu
yenileyebilirsiniz." >>İHA
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AFYONKARAHİSAR/ MERKEZ

İİççmmee  ssiiggaarraayyıı
ssaağğIIııkkttaa  
ssııhhhhaattttee  kkaall,,
iiççeerrsseenn  
bbıırraakkmmaazz
sseennddee  hhaall..

Ahmet YEŞİLAY

Sigaranın
zararı 
çok, 
ölümün 
zamanı 
yok.

Karahisar Basın Yayın Dağ. Matbaa Reklam
Ajans Org. İletişim ve Per. Yön. Hizm. 
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İMTİYAZ SAHİBİ
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AFYONKARAHİSAR
Tel : (0.272) 222 23 33  / UETS Adresi:25949-68416-49254
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İmzalı yazılarda sorumluluk imza sahibine aittir.
Gazetemiz Basın Ahlak Yasası’na uymayı taahhüt eder.

REKLAM FİYAT
TARİFESİ

RENKLİ

TAM SAYFA : 20000
YARIM SAYFA: 12000
ÇEYREK SAYFA: 8000
LOGO ÜSTÜ:5000

SİYAH/ BEYAZ

TAM SAYFA : 13000
YARIM SAYFA: 8000
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DERMAN
Müftülük Tedaş Aralığı

212 53 91
GÖRGÜLÜ

Fuar Hastanesi Karşısı
223 21 10
YENİNİSA

Yeni Devlet Hastanesi Karşısı
229 42 10

TÜM DÜNYANIN ORTAK SORUNU BAĞIMLILIK

Bağımlılık ve İyileşme Sempozyumu Bilimsel
Kurul Başkanı Prof. Dr. Kültegin Ögel,
"Bağımlılık maalesef ülkemizde ağır
sonuçlar doğurarak yaygınlaşmaya
devam ediyor. Bağımlılığı önce tespit
etmemiz ve arkasında da doğru bir
şekilde tedavi etmemiz gerekiyor.
Bağımlılık gelişebilen bir hastalık,
bağımlılığın iyileşebilmesi için de
gerçekten etkili ve doğru yöntemler kul-
lanmamız gerekiyor. Bu alanda çalışan
insanların yani psikolog, psikiyatrist, aile hekimi,
hemşire, diyetisyen ve sosyal çalışmacı gibi tarafların
multidisipliner bir yaklaşım ile tedavide rol oynaması
son derece önemli. Sempozyumu da tam olarak bu
amaçla hayata geçirdik. Burada herkes sadece eği-
tilmiyor, birbirleriyle temas kurarak bilgilerini ve deney-
imleri paylaşarak bir ağ kuruyorlar. Bu ağ sayesinde
hastalarına ve danışanlarına çok daha verimli olabile-
ceklerine inanıyorum. Umarım bu hedeflerimiz doğrul-
tusunda güzel sonuçlar alırız. Alacağımız başarılı
sonuçlar, bu sempozyumun gelişerek her yıl düzenlen-
mesine de zemin oluşturacak" dedi. Ögel, "Bağımlılık
çok çeşitli biçimlerde olabiliyor; alkol, uyuşturucu, inter-
net, kumar veya sigara bağımlılığı gibi ama bazı

bağımlılıklar örneğin kumar, alkol,
uyuşturucu gibi sadece

bağımlının değil tüm ailenin
hayatını bozuyor hatta
toplumsal hayatı da etk-
iliyor. Bu nedenle
tedaviyi sürdürürken tüm
bunları dikkate almamız

gerekiyor. Sadece bağım-
lının tedavisi değil, ailenin

tedavisi ve topluma yönelik bazı
iyileştirmeler de dahil, hepsini birlikte

ele almamız gerekiyor. Bağımlılık sadece kişiyi değil
herkesi, hep beraber yok etme eğilimde ve bu dünya-
da artarken bizde maalesef çok daha hızlı ve kat kat
artıyor ve hepimizin bu konuda el ele vermesi gerekiy-
or" dedi. Bağımlılık ve İyileşme Sempozyumu
Düzenleme Kurulu Başkanı Psikolog Melike Şimşek
ise konuyla ilgili yaptığı konuşmada madde bağımlılığı
ile ilgili artışa değindi. Psikolog Şimşek, "Bu organiza-
syon, bağımlılık alanında vakaların artması ve şiddet
olaylarında sık sık bu durumun gündeme gelmesi ile
bağımlılık alanında çalışan psikologlar, sosyal çalış-
macılar, hemşireler ve hekimler gibi meslek elemanları
için düzenlenmiş akademik bir sempozyumdur. Bizim

burada amacımız, iyileşme oranlarının artmasını
sağlamak ve bunun öncesinde ‘bağımlılığın önlen-
mesinde neler yapılabilir?’ konularını tartışarak ve fark-
lı meslek gruplarının bir araya gelmesi ile yeni tedavi
modelleri ve önleme politikaları geliştirmek. Söz
konusu süreçler sadece bizim ülkemize özgü değil,
Amerika ve Avrupa’da da pek çok benzer vaka
yaşanıyor. Şiddeti direk bağımlılıkla ilişkilendirmek de
çok mümkün değil. Araştırmalar, bağımlıların şiddete
meyilli olduğundan ziyade, şiddet uygulamak için
insanların bağımlılık yapan maddelere yöneldiğini
gösteriyor. Biz direk ‘bağımlılar şiddete meyilli’ gibi
bir sonuç çıkardığımızda bu etiketleyici oluyor.
Neticede bu bir hastalık ve biz hastayı etiketlemiş
oluyoruz. Böyle bir ilişki olduğunu söyleyebiliriz.
Maalesef bu konuda araştırmalar yetersiz, o neden-
le klinik gözlemler üzerinden konuşabiliyoruz ama
metamfetamin kullanımda çok ciddi bir artış var ve
son dönemde A4 maddesi özellikle sosyo kültürel
düzeyi daha düşük gruplarda karşımıza çıkıyor ve
bu ergenlik döneminde başlıyor diyebiliriz. arkadaş
çevresinde başladım uyuşturucuya, bu durum hay-
atımdan 25 yılı götürdü. Öğrendiğim en önemli şey ve
ilk adım bu durumda olan kişileri tedaviye yön-
lendirmek olacaktır" dedi.>>İHA

Uzmanlar tarafından dünyanın ortak sorunu olarak nitelendirilen bağımlılıkla ilgili Birleşmiş Milletler
Uyuşturucu ve Suç Ofisi’nin 2023 raporuna göre, dünyada yaklaşık 296 milyon kişi madde bağımlısıyken,
alkol, kumar, teknoloji ve diğer davranış odaklı bağımlılıkların da hızla artış gösterdiğine dikkat çekiliyor. 

Bu durum ise bireylerin ve toplumların sağlığını tehdit eden büyük bir krizi işaret ediyor. Bağımlılıkla etkin
mücadelede multidisipliner yaklaşımlar, bilimsel çözümler ve uluslararası işbirlikleri de hayati önem taşıyor.

UZMANI UYARDI: "KALP SAĞLIĞININ 
EN BÜYÜK DÜŞMANI SİGARADIR"
Dr. İsmail Erdoğu, kalp krizi geçiren bir kişinin hayatta kalmasını sağlayan en 

önemli etken, uygun ve zamanında yapılan tedaviler olduğunu söyledi. Erdoğu,
Türkiye'nin kalp krizi kaynaklı ölümlerde Avrupa'da ilk sıralarda yer aldığını ifade etti.

Türkiye'de kalp ve damar hastalık-
ları, ölümlerin başlıca nedenleri
arasında yer almaya devam
ederken, kalp krizi vakalarındaki
yüksek oranlar alarm veriyor.
Türkiye, Avrupa Birliği verilerine
göre kalp krizi kaynaklı ölümlerde
üst sıralara yükseliyor. Kalp krizi
vakalarındaki bu artışın nedenleri
arasında, sağlıksız yaşam tarzı
alışkanlıkları, stres, yetersiz beslen-
me, sigara ve alkol tüketimi, obezite
ve fiziksel aktivite eksikliği gibi fak-
törler öne çıkıyor. Konuya ilişkin
açıklamalarda bulunan Sivas
Medicana Hastanesi'nde görevli
Kardiyoloji Uzmanı Dr. İsmail
Erdoğu, sigara kullanımının
oldukça yaygın olduğunu söyley-
erek, "Hastalar, kontrollerine
zamanında gitmiyor ve reçete
edilen ilaçları düzenli kullanma
konusunda özensiz davranıyor.
Ayrıca, kalp krizi durumlarında has-
taneye başvurmakta gecikiyorlar.
Eğer bu konulara daha fazla dikkat
edilseydi, damar hastalıklarına

bağlı ölüm oranları çok daha düşük
olabilirdi" ifadelerine yer verdi.

"RİSK FAKTÖRÜ YÜKSEK"
Uzman Dr. İsmail Erdoğu, kalp
hastalıklarının en önemli risk faktör-
lerinden biri sigara kullanımı
olduğunu belirterek, "Yakın zaman-
da Avrupa Birliği'nin paylaştığı ver-
ilere göre, kalp krizi geçirme oran-
larında Almanya'dan sonra ikinci
sıradayız. Ancak tüm nedenlere
bağlı ölümler ve kalp hastalıkları
kaynaklı ölümlerde lider konum-
dayız. Bu noktada kendimize
‘Neden kalp hastalıklarından
dolayı daha çok ölüyoruz?'
sorusunu sormamız gerekiyor.
Sağlık alanında bazı iyileşmeler
olsa da risk faktörlerimiz hâlâ yük-
sek seviyede. Kalp hastalıklarının
en önemli risk faktörlerinden biri
sigara kullanımıdır. Bunun yanı
sıra, hareketsiz yaşam, şeker
hastalığı, tansiyon düzensizliği,
obezite ve spor yapmamak da
kalp hastalıklarının başlıca neden-
leri arasındadır" dedi.

"BÜYÜK ÖNEM 
TAŞIMAKTADIR"

Erdoğu, kalp hastalıklarında erken
teşhis ve doğru tedavinin hayat kur-
tarıcı olduğunu söyleyerek, "Bu
konuda toplumsal farkındalık oluş-
turmak büyük önem taşımaktadır.
İnsanların sigarayı bırakmaları için
ciddi çalışmalar yapılmalıdır.
Okullar, sosyal alanlar, belediyeler
ve çeşitli kurumlar aracılığıyla bil-
inçlendirme faaliyetleri artırılmalıdır.
Kalp hastalıklarında, diğer tüm
hastalıklarda olduğu gibi erken
teşhis ve doğru tedavi hayat kur-
tarıcıdır. Kalp krizi geçiren bir kişinin
hayatta kalmasını sağlayan en
önemli etken, uygun ve zamanında
yapılan tedavilerdir. Kimi hastalar
için anjiyo gerekirken, kimi hastalar
ise hastaneye yatırılarak olabilecek
risklerden korunmalıdır. Hastalar,
göğüs ağrısı, baskı, sıkışma hissi,
nefes darlığı, ölüm korkusu, terleme
ve bayılma gibi şikayetler yaşadık-
larında zaman kaybetmeden en
yakın sağlık kuruluşuna başvur-
malıdır" diye konuştu.>>İHA
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KARATAŞ GÜVEN TAZELEDİ
Saadet Partisi 7. Olağan Afyonkarahisar İl Kongresinde, mevcut
başkan Beytullah Karataş yeniden başkan olarak güven tazeledi.

Katılımın yoğun olduğu kongreye
Saadet Partisi Genel İdare Kurulu
Üyesi Ramazan Düzen, Uşak İl

Başkanı Ramazan Acar, Kütahya İl Başkanı
Ömer Faruk Evren, Afyonkarahisar İl, İlçe ve
Belde teşkilatları, Kadın ve Gençlik Kolları
üyeleri ve il delegeleri katıldı. Divan Başkanı
seçimiyle başlayan kongrede divana Saadet
Partisi Gik Üyesi Ali Hazer başkanlık etti.
Faaliyet ve mali raporlar tek tek okunarak
delegelerin oylarına sunularak önceki
dönem çalışmaları ayrı ayrı ibra edildi.
SİYASETE YENİ YÜZLER KAZANDIRIY-

ORUZ!
Kongredeki konuşmasında Saadet Partisi
olarak siyasete yeni yüzler kazandırmak
istediklerini ve yeni yönetimle bunu
başardıklarını ifade eden İl Başkanı
Beytullah Karataş sözlerine şöyle devam
etti; ‘’Bugün burada sadece bir kongre yap-
mıyoruz. Bugün burada, mücadelemizi daha
ileriye taşıyacak bir sözü, bir azmi ve bir
inancı tazeliyoruz. Kadrolarımızı
tazelediğimiz böylesi önemli bir günde,
siyasete yeni yüzler kazandırmanın haklı
gururuyla, sizlerin huzurunda ve şahitliğinde,
Saadet Partisi Afyonkarahisar teşkilatı
olarak şehrimiz için, ülkemiz için, gele-
ceğimiz için var gücümüzle çalışacağımıza
söz veriyoruz! Saadet Partisi teşkilatları
toplumun nabzını tutan, insanların dertlerini
dinleyen, çözüm üreten bir teşkilattır.
Bu kongreyle birlikte; Yeni isimleri teşki-
latımıza dahil ediyoruz. İnsanlara ümit
veren, sorunlarını gideren bir siyaset dili
kuruyoruz. Toplumun konuştuğu meseleleri
konuşuyoruz. Seçimden seçime değil, her
gün çalışan bir teşkilat olacağız! Korku
siyaseti değil, çözüm siyaseti yapacağız!
İnsanları ayrıştıran değil, birleştiren olacağız!
Afyonkarahisar’ı hak ettiği yere getirmek için
gece gündüz çalışacağız!  Ve bütün bunları
bir ibadet bilinciyle yapacağız! Çünkü biz

sadece siyaset yapmıyoruz, biz bu mücade-
leyi Allah rızası için yapıyoruz!’’

“GERÇEK GÜNDEMİMİZ 
SEÇİM DEĞİL GEÇİMDİR.”

İl Başkanı Karataş Türkiye’nin ve
Afyonkarahisar’ın gerçek gündeminin seçim
değil geçim olduğunu belirtti. Asgari
ücretlilerin ve işsizlerin yaşadığı sıkıntılara
dikkat çeken Karataş, “Türkiye’nin ve
şehrimizin gerçek gündemi Diyanet’in
‘asgari ücretliye fitre verilir’ fetvasıdır.
Sabahın beşinde ucuz et alabilmek için
kuyrukta bekleyen anneler, babalar, dedel-
erdir. Çocuğunun beslenmesine koyabilmek
için, sabahın ayazında ucuz ekmek
kuyruğuna giren insanların sessizliğidir.
Torununa harçlık veremediği için, yaşı yet-
mişi geçmişken hâlâ çalışmak zorunda
kalan emeklilerdir. Ev genci olmaya
mahkum edilmiş, işsiz gençlerdir. Bu ülkenin
gerçek gündemi ekonomidir!” şeklinde
konuştu.

AİLEMİZE, KADINLARIMIZA,
GENÇLERİMİZE SAHİP ÇIKACAĞIZ!

Aileye, kadına ve gençliğe verdikleri önemi
ifade eden Karataş sözlerine şöyle devam
etti; ’’Bir toplumun geleceğini inşa etmek
istiyorsanız, kadınlara ve gençlere hak ettiği
değeri vermek zorundasınız! Bugün
Türkiye’de siyaset, aileyi yok sayan, gençleri
yalnız bırakan bir anlayışla yapılıyor. Biz
bunu kabul etmiyoruz! Biz biliyoruz ki: Aile
güçlü değilse, toplum güçlü değildir. Gençler
geleceğe umutla bakmıyorsa, ülkenin gele-
ceği yoktur. Gençlerimiz çalışacak, bizler de
onlarla gece gündüz demeden emek ve
destek vereceğiz. Kadın kollarımızın çalış-
malarını artıracak ve onların yanında dura-
cağız. Milli Görüş kadınların emeği ve heye-
canıyla buluştukça Saadet iktidarının
kapıları açılır. Sokağın nabzını daima
dinleyeceğiz. İnsanlarımıza Saadet iktidarını
anlatmak ve ikna etmekle mükellefiz. Bu

yüzden Afyonkarahisar’da gençlerimizi,
kadınlarımızı, ailelerimizi siyasetin ve üre-
timin merkezine yerleştirecek projeleri haya-
ta geçirmek zorundayız!’’ Kongrenin son kıs-
mında konuşma yapan Genel İdare Kurulu
Üyesi Ramazan Düzen ise yeniden İl
Başkanı olarak seçilen Beytullah Karataş’a
ve yönetimine bundan önceki çalışma döne-
mi için teşekkür ederek yeni dönemde daha
büyük bir heyecan ve gayretle Saadet
Partisi’nin iktidarı için çalışacaklarına
inandığını belirtti.

SİYASİ PARTİ ve STK’LARDAN 
YOĞUN KATILIM

Saadet Partisi İl Kongresine Demokrat Parti
İl Başkanı Hikmet Bülbül, Deva Partisi İl
Başkanı Alper Kocatürk, Gelecek Partisi İl
Başkanı Niyazi Ertaş, Ak Parti İl Başkan
Yardımcıları Halil İbrahim Sevim, Abdullah
Özteke, Mehmet Aslan, CHP İl Başkan
Yardımcıları Nurullah Önder, Seydi Akgül ve
CHP Kadın Kolları Üyeleri, Yeniden Refah
Partisi İl Başkan Yardımcısı Zeki Çetinkaya,
Yeşilçiftlik Belediye Başkanı Devrim Ölmez,
Demokrat Parti Merkez İlçe Başkanı
Mahmut Tosun, Faik Yavuz, ADD Şube
Başkanı Veli Cengiz, AGD Şube Başkanı
Muharrem Coşkun, Öğder Şube Başkanı
Mustafa Zengin, Cansuyu İl Temsilcisi
Mehmet Demir, Emekliler Derneği eski
Başkanı Ahmet Ege, Selamet Derneği
Başkanı Tufan Yaşık ve çok sayıda davetli
katıldı.

YENİ YÖNETİMİN YAŞ
ORTALAMASININ 43 

OLMASI DİKKAT ÇEKTİ!
Kongreye tek aday olarak giren mevcut İl
Başkanı Beytullah Karataş tüm delegelerin
oyunu alarak yeniden il başkanı seçildi.
Açıklanan yeni yönetim kurulunda genç ve
tecrübeli isimlerin olmasının yanında yaş
ortalamasının da 43 olması dikkat çekti. 
>>FAHRİYE ÇIRACI

GUİNNESS REKORTMENİ ŞEF DOLMACI, 
TURİZM FAKÜLTESİNDE 

ÖĞRENCİLERLE BULUŞTU
Afyon Kocatepe
Üniversitesi (AKÜ)
Turizm Fakültesinin
kuruluşunun 20. yılı
etkinlikleri 
kapsamında
Guinness Rekortmeni
Şef Mahmut Dolmacı
tarafından söyleşi
ardından baklava ve
kebap workshop’u
gerçekleştirildi.
Reha Kora Konferans Salonunda
düzenlenen konferansa; Turizm
Fakültesi Gastronomi ve Mutfak
Sanatları Bölüm Başkanı Prof. Dr.
Mustafa Sandıkçı ile birlikte öğretim
elemanları ve öğrenciler katıldı.
Gastronomi ve Mutfak Sanatları
Bölüm Başkanı Prof. Dr. Mustafa
Sandıkçı’nın açış konuşmasının
arsından Şef Mahmut Dolmacı
tarafından gerçekleştirilen
söyleşide; Dolmacı neden aşçılık
mesleğini seçtiğini anlatarak öğren-
cilere tavsiyelerde bulundu. Türk
gastronomisinin 70 yıllık emektarı
olduğunu ve uç noktalara hedefler
koyarak hedeflerine ulaştığını ifade
eden Dolmacı, neden aşçı
olduğunu şu sözlerle anlattı: “Ben
bir ağa çocuğuyum, aşiret
evladıyım. Para ve pulla işimiz
yoktu. Annem, ‘sen aşçı olacaksın’
dedi. 1950’li yıllar ve ben ne alaka
diye düşündüm. Memleket kıtlık
içinde. Ben de anneme neden diye
sordum. Annem dedi ki; ‘sen aşçı
olursan memlekette harp de kıtlık
da olsa elinin bulaşığını yaladığın
zaman karnın doyar. Aşçı olursan
hep beyaz giyersin, beyazı taşımak
marifet ister. Aşçı olursan çalıştığın
yerlerde yatacak yer verirler, karnın
doyar ve kazandığın para cebine
kalır, ekonomin düzgün olur.

Dünyadaki bütün ünlülere yetişirsin
çünkü bütün ünlülerin bir aşçısı var.
En güzel yemekleri sen yersin.
Dünyayı gezersin.’ Onun için
mesleğimiz çok güzel bir meslek.”

MATEMATİK VE YABANCI DİL
Konuşmasının devamında öğren-
cilere tavsiyelerde bulunan
Dolmacı, “Öğrenmeniz gereken
matematik ve yabancı dildir. Önce
yabancı dil sonra matematik.
Bunlar olursa hocalarınızı dinler ve
kendinize idol şef seçerseniz. Bu
meslekte gitmeyeceğiniz hiçbir yer
yoktur. Ekonomik açıdan dünyada
aşçılık dokuzuncu sıradadır.
Ekonomik açıdan çok keyifli bir şey”
dedi. Söyleşinin ardından
Gastronomi ve Mutfak Sanatları
Bölüm Başkanı Prof. Dr. Mustafa
Sandıkçı tarafından Dolmacı ve
İlpınar’a teşekkür belgesi takdim
edildi. Şef Mahmut Dolmacı ve Şef
Muhammed Emin İlpınar, Turizm
Fakültesi Pasta ve Unlu Mamuller
Mutfağında öğrencilerle birlikte
Gaziantep katmeri, kadayıf ve
baklava workshop’u etkinliği
gerçekleştirirken; Turizm Fakültesi
Uygulama Mutfağında ise alinazik
ile tepsi, domates, soğan, patlıcan
ve Adana kebapları workshop’u
gerçekleştirdi. 
>>HÜDAYİ ACAR

KARAVANFEST 2025 COŞKUYLA SONA ERDİ

AFYON’LA ÖZDEŞLEŞEN SUCUK 
EKMEK BÜYÜK İLGİ GÖRDÜ

Karavanfest 2025’in ilk gününde, Afyonkarahisar
Belediyesi Kent Orkestrası tarafından konser verildi.
Festivalin ikinci gününde ise frizbi, survivor ve kule
yapma yarışmaları düzenlenerek katılımcılara heye-
can dolu anlar yaşatıldı. Akşam saatlerinde sahne

alan ünlü alternatif rock grubu Zakkum, festivale
müzik ziyafeti sundu. -10 derece soğuk havaya rağ-
men festival coşkusu eksilmedi, grup solisti Yusuf
Demirkol karavanseverlerle birlikte şarkılar söyle-
di. Konserin ardından Belediye tarafından
düzenlenen sucuk ekmek partisi, festivalin en
keyifli anlarından biri oldu.

KARAVAN TUTKUNLARI 
SOĞUĞA MEYDAN OKUDU

Festivalin son günü ise Afyonkarahisar
Belediyesi Halk Oyunları ekibi ve darbu-
ka gösterisi ile renkli bir kapanışa sahne
oldu. Yaklaşık 150 karavanın katıldığı
festival, soğuk hava şartlarına rağmen
büyük ilgi gördü. Katılımcılar, festivalin
her yıl daha da büyüyerek geleneksel
hale gelmesinden duydukları mem-
nuniyeti dile getirdi.

KARAVANCILARA ÜCRETSİZ
HİZMETLER SUNULDU

Afyon Motor Sporları Merkezi Karavan
Alanı’nda gerçekleştirilen festivalde,
Belediye tarafından katılımcılara ücretsiz

elektrik, su, duş, çamaşırhane, kaset boşalt-
ma ve ütü odası gibi birçok olanak sunuldu.

TÜRKİYE’NİN DÖRT BİR 
YANINDAN KATILIM

Afyonkarahisar başta olmak üzere İzmir,
Eskişehir, İstanbul, Antalya, Bursa,
Ankara, Kütahya, Kocaeli, Aydın,
Isparta, Konya, Sakarya, Uşak, Bilecik,
Denizli, Manisa, Düzce, Çanakkale,
Muğla, Tekirdağ, Balıkesir, Bolu, Mersin,
Trabzon, Karaman, Zonguldak ve
Yalova’dan gelen karavanseverler, festi-

valin coşkusunu birlikte yaşadı.
KaravanFest 2025, doğa ile iç içe, müzik ve

eğlence dolu üç günün ardından unutulmaz
anılarla sona erdi. >>MEVLÜT TINAS

Afyonkarahisar Belediyesi ev sahipliğinde düzenlenen KaravanFest 2025, doğa ve kamp tutkunlarını bir araya 
getirerek unutulmaz anlar yaşattı. Festival boyunca müzik, eğlence, yarışmalar ve sıcak dostluk ortamı ön plana çıktı.
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CUMHURBAŞKANI ERDOĞAN: "SAVAŞIN SONLANMASI
İÇİN HER TÜRLÜ GAYRETİ GÖSTERMEYE KARARLIYIZ"

Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan, "Bundan 3 sene önce
çatışmalar başladığında, Türkiye’nin savaşa karşı olduğunu 
nasıl ilan ettiysek, bugün de savaşın müzakereler vasıtasıyla
sonlandırılması için her türlü gayreti göstermeye kararlıyız" dedi.   

Cumhurbaşkanı Recep Tayyip
Erdoğan, Rusya- Ukrayna
savaşının üçüncü yıl dönümü

nedeniyle 4. Kırım Platformu Liderler
Zirvesi'ne bir video mesaj gönderdi.
Cumhurbaşkanı Erdoğan, zirveye
katılanlara selamlarını iletti. Türkiye’nin
Ukrayna halkının yanında olduğunu
ifade eden Erdoğan, "Geçtiğimiz bir
sene zarfında topraklarını savunurken
hayatlarını kaybeden Ukraynalılar için
taziye dileklerimi iletiyor, yakınlarına
başsağlığı diliyorum. Türkiye 2014 yılın-
da Kırım'ın ilhakından bu yana, ulus-
lararası hukukun temel ilkeleri doğrul-
tusunda, Ukrayna'nın haklı davasına
gereken desteği vermiştir" dedi. 

SAVAŞIN MÜZAKERELER
VASITASIYLA SONLANDIRILMASI

İÇİN HER TÜRLÜ GAYRETİ
GÖSTERMEYE KARARLIYIZ

Cumhurbaşkanı Erdoğan, savaşın
dördüncü yılına girerken, savaşın son-

landırılması için müzakerelerin önemini
bir kez daha dile getirdi. Erdoğan,
"Bundan 3 sene önce çatışmalar
başladığında, Türkiye’nin savaşa karşı
olduğunu nasıl ilan ettiysek, bugün de
savaşın müzakereler vasıtasıyla son-
landırılması için her türlü gayreti göster-
meye kararlıyız. Bunu yaparken
Ukrayna'nın toprak bütünlüğü, egemen-
liği ve bağımsızlığına olan güçlü
desteğimizi sürdürüyoruz. Savaş 4'üncü
yıla girerken diplomasiyi, diyalogu ve
müzakereleri temel alan yaklaşımların
ivme kazandığını görmekteyiz" açıkla-
masını yaptı. Bu sürecin, çatışmaların son-
landırılmasının ve kalıcı barışın tesisinin
başlangıcı olmasını umut ettiklerini kayde-
den Cumhurbaşkanı Erdoğan şunları
söyledi: "En başından beri savunduğumuz
üzere, adil ve kalıcı barışa giden yol, ancak
ve ancak savaşın her iki tarafının da eşit ve
hakkaniyetli bir şekilde temsil edildiği bir
denklemle açılabilir. " 

TÜRKİYE OLARAK, ADİL VE
KALICI BARIŞIN TESİSİ İÇİN TÜM

GÜCÜMÜZLE ÇALIŞMAYA 
DEVAM EDECEĞİZ

Ukrayna Devlet Başkanı Zelenskiy ile
geçtiğimiz hafta Ankara'da, Türkiye'nin
bu önemli kavşakta sağlayabileceği
katkıları ve müzakerelere ev sahipliği
yapma istediğini de ele aldıklarını hatır-
latan Erdoğan, "Bunu tüm samimiyetim-
le ifade etmek isterim. Gelecek sene
savaşın değil, barışın yıl dönümünü
idrak etmek için hepimize önemli sorum-
luluklar düşüyor. Türkiye olarak, adil ve
kalıcı barışın tesisi için tüm gücümüzle
çalışmaya devam edeceğiz. Bu
düşüncelerle, 2025'in barışının inşa
edileceği bir yıl olmasını umut ediyoruz.
Birkaç gün sonra kavuşacağımız
Ramazan-ı Şerif'in tüm insanlığa barış,
huzur ve esenlik getirmesini Rabbimden
niyaz ediyorum" ifadelerini kullandı.
>>İHA 

AK Parti’de yeni 
MYK belli oldu
AKParti Sözcüsü Ömer Çelik, Merkez

Karar ve Yönetim Kurulu (MKYK)
toplantısının ardından gazete-

cilere açıklamalarda bulundu.
Cumhurbaşkanı ve AK Parti Genel
Başkanı Recep Tayyip Erdoğan'ın bugün
bir kere daha milletin hayır duasıyla, par-
tililerin tam desteğiyle genel başkan
seçildiğini belirten Çelik, Erdoğan'a lid-
erlik ettiği siyasette, ülkeye ve devlete
yaptığı hizmetlerde nice bereketli yıllar
ve çalışmalar diledi. Cumhurbaşkanı
Erdoğan’ın son zamanlarda Gazze'deki
soykırım karşısında insanlık ittifakının
lideri, en güçlü sözcüsü olarak da bütün
dünya tarafından takip edildiğini belirten
Çelik, "Son yaptığı ziyaretlerde verdiği bu
mücadelenin önemi ve kıymeti, başka
ülkelerin devlet başkanları ve halkları tarafın-
dan da takdir edilmiştir. Genel Başkanımızın,
Cumhurbaşkanımızın, demokrasi mücadelemize lider-
lik, Türkiye Yüzyılı hedeflerine ulaşmak için ortaya koyduğu irad-
ede önümüzdeki dönemde imza atacağına inandığımız çok
daha önemli işler vardır. Özellikle bugün yaptığı konuşmada
hem bu insanlık ittifakı bağlamında verdiği mesajlar hem ülkem-
izin dönüşümü, değişimi, hedeflerine ulaşması bakımından
verdiği mesajlar son derece stratejiktir" diye konuştu. Çelik, AK
Parti ve Cumhur İttifakı'nın ilerleyen dönemde bölgenin ve
ülkenin karşılaşacağı meselelerde bu büyük iradeyi ortaya
koyarken en büyük gücünü milletten aldığını kongrenin bir kere
daha gösterdiğini vurguladı. 

YENİ MYK BELLİ OLDU 
Çelik, yeni oluşan MYK'yı şöyle açıkladı: 

"Genel Başkan Vekili Efkan Ala, Genel
Başkan Vekili Mustafa Elitaş, Siyasi ve

Hukuki İşler Başkanı Hayati Yazıcı,
Teşkilat Başkanı Ahmet Büyükgümüş,
Seçim İşleri Başkanı Ali İhsan Yavuz,
Tanıtım ve Medya Başkanı Faruk Acar,
Dış İlişkiler Başkanı Zafer Sırakaya,
Türk Devletleri ile İlişkiler Başkanı
Kürşad Zorlu, Sosyal Politikalar
Başkanı Fatma Betül Sayan Kaya,
Yerel Yönetimler Başkanı Mustafa
Demir, Ekonomi İşleri Başkanı Nihat

Zeybekci, Sivil Toplum ve Halkla İlişkiler
Başkanı Belgin Uygur, İnsan Hakları

Başkanı Hasan Basri Yalçın, Mali ve İdari
İşler Başkanı Ahmet Baha Öğütken, Çevre ve

Şehircilik Politikaları Başkanı Sevilay Tuncer,
AR-GE ve Eğitim Başkanı Mustafa Şen, Bilgi ve

İletişim Teknolojileri Başkanı Ömer İleri, Kültür ve Sanat
Politikaları Başkanı Hüseyin Yayman, Sağlık Politikaları
Başkanı Halit Yerebakan, Genel Sekreter Eyyüp Kadir İnan,
Kadın Kolları Başkanımız Tuğba Işık Ercan, Gençlik Kolları
Başkanımız Yusuf İbiş. MYK'mız bu şekildedir. Yeni
dönemde Cumhurbaşkanımızın, Genel Başkanımızın tali-
matlarıyla görev yapacak, partimize hizmet edecek MYK
kadrosu bu şekilde oluşmuştur."  Çelik, TBMM Grup Başkanı
ve grup başkan vekillerinin MYK'nın "doğal üyesi" olduklarını
da hatırlatarak, "Onlarla beraber düşünülmesi lazım
MYK'mızın" dedi.  >>İHA 

AK Parti Sözcüsü Ömer Çelik, partisinin 8. Olağan Büyük Kongresi'nin
ardından AK Parti Genel Başkanı ve Cumhurbaşkanı Recep Tayyip
Erdoğan başkanlığında toplanan Merkez Karar ve Yönetim Kurulu

(MKYK) toplantısında MYK üyelerinin belirlendiğini açıkladı. 

16 ilde DEAŞ terör örgütüne operasyon: 92 şüpheli terör örgütü mensubu yakalandı
İçişleri Bakanı Ali Yerlikaya, 16 ilde DEAŞ terör örgütüne yönelik

son 1 haftadır devam eden "GÜRZ-47" operasyonlarında 92 şüpheli
terör örgütü mensubunun yakalandığını açıkladı. Bakan Yerlikaya,
sosyal medya hesabından yaptığı paylaşımda 16 ilde DEAŞ Terör
Örgütüne yönelik son 1 haftadır devam eden "GÜRZ-47" operasy-
onlarında 92 şüpheli terör örgütü mensubunun yakalandığını açık-
ladı. Bakan Yerlikaya paylaşımda şu ifadelere yer verdi: "İster

içeride, ister dışarıda olsun teröristleri etkisiz hale getirmek ve
halkımızın huzur ve güvenliğini sağlamak için operasyonlarımıza
kararlılıkla devam ediyoruz. Cumhuriyet Başsavcılıkları ile Emniyet
Genel Müdürlüğü Terörle Mücadele Daire Başkanlığı ve İstihbarat
Başkanlığı koordinesinde; İl Emniyet Müdürlüklerince Ankara,
Batman, Çorum, Elazığ, Eskişehir, Gaziantep, Isparta, İstanbul,
Kahramanmaraş, Kayseri, Kütahya, Kilis, Malatya, Sakarya, Samsun

ve Şanlıurfa’da düzenlenen operasyonlarda yakalanan şüphelilerin;
DEAŞ terör örgütü içerisinde geçmiş dönemlerde sorumlu düzeyde
faaliyet yürüttükleri tespit edildi. Operasyonlar sonucu; ruhsatsız
silahlar ile çok sayıda örgütsel doküman ve dijital materyal ele geçirildi.
Operasyonları koordine eden Cumhuriyet Başsavcılıklarımızı ve
operasyonları gerçekleştiren Kahraman Polislerimizi tebrik 
ediyorum.">>İHA

İçişleri Bakanı Yerlikaya:

"2023 yılında ülkemizde hız 
kaynaklı kazalarda günlük ortalama
maalesef 10 canımızı yitirdik"
İçişleri Bakanı Ali Yerlikaya"1 Ocak-20 Şubat 2025
tarihleri arasında Trafik Ekiplerimizce; hız ihlali ile
ilgili toplam 848 bin 766 adet işlem yapıldı. Ayrıca
Elektronik Denetleme Sistemlerinden (EDS)
toplam 777 bin 256 adet işlem yapıldı. 2023 
yılında ülkemizde hız kaynaklı kazalarda günlük
ortalama maalesef 10 canımızı yitirdik" dedi.

Bakan Yerlikaya, sosyal medya
hesabından yaptığı açıklamada, 1
Ocak-20 Şubat 2025 tarihleri arasında
Trafik Ekiplerince; hız ihlali ile ilgili
toplam: 848 bin 766 adet işlem
yapıldığını belirterek ayrıca Elektronik
Denetleme Sistemlerinden (EDS)
toplam: 777 bin 256 adet işlem
yapıldığını belirtti. "2023 yılında
ülkemizde hız kaynaklı kazalarda gün-
lük ortalama maalesef 10 canımızı
yitirdik" diyen Bakan Yerlikaya, hız
ihlalleri nedeniyle can kaybının önlen-
mesine yönelik denetim ve işlem
uygulamalarımızın yanında yasal
mevzuat ile ilgili çalışmalarımız da
tamamlanmak üzere olduğunu vurgu-
layarak şunları kaydetti: "Araç kul-
lanırken hız sınırlarını aşmak, sadece
birkaç dakika erken varmak için hem
kendi hayatınızı hem de başkalarının
hayatını tehlikeye atmak demektir;

unutmayalım, hız kazandırmaz, hay-
atımızdan çalar. Önceliğimiz hız değil,
güvenlik olsun."

TRAFİK DENETİMLERİ
Emniyet ve Jandarma Trafik
Ekiplerimizce 13-20 Şubat 2025 tarih-
leri arasında 3 Milyon 17 bin 445
aracın denetlendiğini belirten Yerliya,
"Işıklı ya da sesli uyarı işareti bulunan
cihazları (çakar) mevzuatta izin ver-
ilmeyen araçlara takarak kullanan 50
sürücüye işlem yapıldı. Hız ihlalinde
bulunan 204 bin 373, Periyodik
muayenesi yaptırılmamış 22 bin 652,
Emniyet kemeri kullanmayan 39 bin
62, Sürücü belgesiz araç kullanan 12
bin 449 ve Zorunlu mali sorumluluk
sigortası bulunmayan 6 bin 434 olmak
üzere diğer işlemlerle birlikte; Toplam
623 bin 236 araca/sürücüye işlem
yapıldı. Lütfen, trafik kurallarına
uyalım" ifadesini kullandı.>>İHA
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ZAYİ
Afyonkarahisar merkez 

Beyazıt İlköğretim Kurumu adına 
Tarım İl Müdürlüğünden alınan 

TR 03-K-00 27 16 nolu 
işletme kayıt belgesi kaybolmuştur 

HÜKÜMSÜZDÜR.

Zaferin sultanları 
şampiyon!

Afyon Belediye Yüntaş Voleybol takımı, 2024-2025 AXA
Sigorta Kadınlar 2. Ligi B grubu şampiyonu oldu!

Afyon Belediye Yüntaş, 3 günlük zorlu mücadele
sonucunda 7 puanla B Grubu birincisi olarak
şampiyonluğa adını yazdırdı! 2024-2025 AXA

Sigorta Kadınlar 2. Ligi Play-Off Finali'nde Altınordu'yu
3-2'lik skorla mağlup eden Afyon Belediye Yüntaş,
büyük bir başarıya imza atarak şampiyonluğunu ilan
etti! B Grubu'nu 7 Puanla 1. Tamamlayan Yüntaş,
Şampiyonluğunu Kutluyor!
İlk Set:
Altınordu, mücadeleye etkili bir başlangıç yaparak seti
25-17'lik skorla kazandı. Afyon Belediye Yüntaş, rakib-
inin servis ve hücumlarına karşılık veremedi ve seti kay-
betti.
İkinci Set:
Afyon Belediye Yüntaş, toparlanarak ikinci seti 25-18'lik
skorla kazandı. Yüntaş, servislerdeki etkili oyunuyla ve
bloklarıyla Altınordu’yu zor durumda bıraktı.
Üçüncü Set:
Afyon Belediye Yüntaş, müthiş bir performans sergiley-
erek üçüncü seti 25-14 kazandı. Rakibine adeta şans
vermeyen Yüntaş, durumu 2-1'e getirdi.
Dördüncü Set:
Altınordu, dördüncü seti 26-24 kazanarak durumu 2-
2'ye getirdi. Son sayılarda büyük bir çekişme yaşandı,
ancak Altınordu üstünlük sağlayarak maçı 5. seti
kazandıracak duruma getirdi.
Karar Seti:
Beşinci set büyük bir heyecanla tamamlandı. Afyon

Belediye Yüntaş, Altınordu’yu 15-9'lik skorla mağlup
ederek 3-2'lik galibiyetle şampiyon oldu ve AXA Sigorta
Kadınlar 2. Ligi 2024-2025 Sezonu şampiyonluğu
tamamladı!
SET SONUÇLARI:
Set: Altınordu 25 - 17 Afyon Belediye Yüntaş
Set: Afyon Belediye Yüntaş 25 - 18 Altınordu
Set: Afyon Belediye Yüntaş 25 - 14 Altınordu
Set: Altınordu 26 - 24 Afyon Belediye Yüntaş
Set: Afyon Belediye Yüntaş 15 - 9 Altınordu
Afyon Belediye Yüntaş, bu zaferle B Grubu'nu 7 puanla
birinci tamamlayarak 2024-2025 sezonu şampiyonu
oldu. Şampiyonluklarıyla taraftarlarını gururlandıran
Zaferin Sultanları, tarih yazdı! >>KADER KAYA

Taytak: “Milletimizin hizmetindeyiz”
MHP Milletvekili Mehmet Taytak, Afyonkarahisar’ın Sandıklı ilçesinde
Devlet Bahçeli’nin öncülüğünde başlatılan "Askıda 9 Gülek Buğday"

kampanyasının devam ettiğini duyurdu. Taytak, çiftçilere teşekkür
ederek kampanyaya verdikleri destekten dolayı minnettarlığını ifade etti.

Milliyetçi Hareket Partisi (MHP) Afyonkarahisar
Milletvekili Mehmet Taytak, MHP Genel Başkanı
Devlet Bahçeli’nin öncülüğünde başlatılan
"Askıda 9 Gülek Buğday" kampanyasının
Afyonkarahisar’ın Sandıklı ilçesinde devam
ettiğini duyurdu. Mehmet Taytak yaptığı pay-
laşımda şu ifadeleri kullandı: Genel Başkanımız
Sayın Devlet Bahçeli Beyefendinin talimatlarıyla
başlayan "Askıda 9 Gülek Buğday" kampa-
nyasını Afyonkarahisar /Sandıklı’da sürdürüy-
oruz. Çiftçilerimiz, zorlu şartlarda bile yılmadan
üreten, emeğiyle ülkemizi kalkındıran kahraman-
larımızdır. Toprağı bereketlendiren, soframıza
gıdayı getiren, emeğiyle hayatımızı besleyen tüm
değerli çiftçilerimize Liderimiz Devlet Bahçeli
Beyefendinin başlattığı kampanyaya vermiş
olduğu desteklerden ötürü şükranlarımızı sunuy-
orum." >>MEVLÜT TINAS

Veda değil 
vefa ziyareti
Afyonkarahisar Halk Eğitim Merkezi müdürümüz

Alişan Akgün 45 yıllık meslek hayatını 
tamamlayarak emekli oldu ve ilk ziyaretini İl Milli

Eğitim Müdürü Miraç Sünnetci’yi ziyaret etti.
Son ziyaretini yıllarca emek verdiği
kurum amiri olan İl Milli Eğitim
Müdürü Miraç Sünnetci’ye gerçek-
leştiren Alişan Akgün Hoca’mızın
emekliliğini tebrik eden İl Müdürü
Miraç Sünnetci; “ Öğretmenlik
mesleği emekliliği olmayan tek
meslektir. Çünkü bizler hayatımızın
sonuna kadar öğretme aşkıyla
çevremizdekilere ışık olmaya devam
ederiz. Dinimizin ilk emri olan “OKU”
kelimesiyle öğrenmenin, araştır-
manın ve bu yolda emek veren
öğretmenlerimizin kutsallığını bir kez
daha hatırlamak lazım. Eğitim cami-
amız için sayısız emeği geçen
kıymetli meslektaşım Alişan
hocamızın emekliliğinin hayırlara
vesile olmasını diliyorum” dedi. Şube
Müdürü Medeni Buğra’nın eşlik ettiği
vefa ziyareti günün ölümsüzleştir-
ilmesi adına hatıra fotoğrafı çekimi
ve plaket takdimi ile sona erdi.
>>İBRAHİM ARTIÇ

Emniyet ekipleri 
öğrencileri bilgilendirdi

Asayiş ve güvenin sağlanması noktasında titiz
çalışmalar yürüten Afyonkarahisar İl Emniyet

Müdürlüğü ekipleri, öğrencileri bilgilendirmek ve
suça sürüklenmelerinin önüne geçmek amacıyla
da eğitim faaliyetlerine aralıksız devam ediyor. 

Cumhuriyet Anadolu Lisesi 11. ve 12. sınıf öğrenci-
leri ile bir araya gelen İl Emniyet Müdürlüğü ekipleri,
genel güvenlik kuralları, 112 Acil Çağrı hattının etkin
kullanımı ve güvenli internet kullanımı, siber güven-
lik ve siber zorbalık konularında öğrencileri bil-
gilendirdi.  Polislik mesleği, mesleğin zorlukları, polis
olmanın aşamaları konusunda da öğrencilere bil-
giler veren ve meslek tanıtımı yapan ekipler, öğren-
cilerin sorularına da yanıt verdi. >>HÜDAYİ ACAR
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Afyon Merkez
4°

Yağmur ve kar

Ücretsiz iftar hizmetinden yararlanmak isteyen öğrenci-
lerin, yemek hizmetinden faydalanmak istedikleri haftadan
bir hafta önce, Cuma günü saat 16.00’a kadar AFSÜ
Kampüs Kart uygulaması üzerinden rezervasyon yap-
maları gerekecek. Öğrenciler, öğle ve akşam öğünlerini
seçerek rezervasyonlarını tamamlayabilecekler. Ramazan
boyunca, 30 TL ücretli öğle yemeği rezervasyonunu yapan
öğrenciler, aynı gün iftar (akşam yemeği) hizmetinden de
ücretsiz olarak yararlanabilecek. Ancak, rezervasyonlar
sadece AFSÜ Kampüs Kart uygulaması üzerinden yapıla-
cak olup, Tıp Fakültesi girişindeki kiosktan rezervasyon
yapılmayacaktır. >>HÜDAYİ ACAR

RAMAZAN BOYUNCA HAFTA
İÇİ DEVAM EDECEK

AFSÜ ÖĞRENCİLERİNE 
ÜCRETSİZ İFTAR İKRAMI

REZERVASYON İÇİN AFSÜ KAMPÜS
KART UYGULAMASI KULLANILACAK

Afyonkarahisar Valisi Kübra Güran Yiğitbaşı’nın 
talimatlarıyla valilik destekli Ramazan ayı boyunca hafta

içi günlerde geçerli olmak kaydıyla Afyonkarahisar Sağlık
Bilimleri Üniversitesi öğrencilerine ücretsiz iftar verilecek 

Yemekhane yetkilileri, bu hizmetin Ramazan boyunca
hafta içi günlerde devam edeceğini belirtti. Öğrencilerin,
rezervasyon yaparken düzeni sağlamaları gerektiği vurgu-
landı. Öğrenciler, Valilik ve üniversitenin sağladığı bu
imkân sayesinde iftar sofralarında bir araya gelerek
toplumsal yardımlaşma bilincini artırmayı hedeflendi.

Afyonkarahisar Sağlık Bilimleri Üniversitesi (AFSÜ),
Afyonkarahisar Valiliği'nin himayesinde önemli bir projeye
daha imza atıyor. 1 Mart - 29 Mart 2025 tarihleri arasında
Ramazan boyunca, ücretli öğle yemeği hizmetinin yanı sıra,
Afyonkarahisar Valiliği desteğiyle iftar vaktinde öğrencilere
ücretsiz yemek verilecek.

VEFA EKİPLERİNE SIFIR ATIK EĞİTİMİ

Afyonkarahisar Sağlık Bilimleri Üniversitesi (AFSÜ),
Afyonkarahisar Valiliği'nin desteğiyle Ramazan boyunca
öğrencilerine ücretsiz iftar imkânı sunuyor. Ramazan ayı

boyunca hafta içi günlerde geçerli olacak uygulama, öğrencilere
merkez yemekhanesinde iftarlarını ücretsiz bir şekilde yapabilme fır-

satı sağlıyor. Öğrenciler, ücretsiz iftar hizmetinden yararlanabilmek
için önceden rezervasyon yaparak, iftar saatinde yemekhaneye gel-
erek iftar yapablecekler. Bu sosyal sorumluluk projesi, Ramazan
ayında öğrencilerin daha rahat bir şekilde oruç tutmalarını ve
manevi atmosferde bir araya gelmelerini amaçlıyor.

ÖĞRENCİLERE
İFTAR İKRAMI

Aile ve sosyal Hizmetler Bakanlığı Sosyal Yardımlar Genel
Müdürlüğü ile Çevre, Şehircilik ve İklim Değişikliği Bakanlığı
Çevre Yönetimi Genel Müdürlüğü arasında imzalanan iş birliği-
ni protokolünün hedefleri doğrultusunda Afyonkarahisar’da Vefa
Destek personeline Sıfır Atık eğitimi gerçekleştirildi.
Afyonkarahisar Sosyal Yardımlaşma ve Dayanışma Vakfı

bünyesinde Vefa (Evde Yaşlı Bakım) hizmetinde görev alan
merkez ve ilçelerdeki toplam 70 personel Sıfır Atık konusunda
bilgilendirildi.  Eğitimlerde projenin amacı ile birlikte sürdürülebilir
kalkınma ilkeleri çerçevesinde atıkları kontrol altına alma, gele-
cek nesillere temiz ve yaşanabilir dünya bırakma konusunda da
eğitimler verildi.  >>İBRAHİM ARTIÇ

"Gelecek nesillere temiz ve yaşanabilir dünya bırakma"
amacıyla hayata geçirilen Sıfır Atık Projesi'nin toplumun tüm

kesimlerine yaygınlaştırılması için çalışmalar aralıksız sürüyor. 

DEVLET ANA’DAN 

RAMAZAN ÖNCESİ
DENETİMLER SÜRÜYOR
Afyonkarahisar Ticaret İl Müdürlüğü ekipleri gıda

işletmelerinde haksız ve fahiş fiyat denetimi
faaliyetlerine hız kesmemden devam ediyor. 

6502 sayılı Tüketicinin Korunması
Hakkında Kanun kapsamında kasap
esnafına yönelik olarak fiyat etiketi,
kasa-raf uyuşmazlığı gibi pek çok
konuda denetimler gerçekleştiren
ekipler, aykırılık tespit edilen 6 ayrı
işletmeye toplamda 21 ürün için cezai

işlem uyguladı. Ticaret İl Müdürlüğü
tarafından vatandaşların mağduriyet
yaşamaması ve haksız fiyat uygula-
malarının önüne geçilmesi amacıyla
ilgili ekipler ile yaklaşan Ramazan ayı
öncesi denetim faaliyetlerinin süreceği
bildirildi. >>HÜDAYİ ACAR

ERKMEN BELEDİYESİ RAMAZAN
ÖNCESİ CAMİLERİ TEMİZLEDİ

Yaklaşan Ramazan
ayı öncesi Erkmen
Belediyesi beldede
bulunan camileri
temizledi. Konu 
ile ilgili olarak 
açıklama yapan
Erkmen Belediye
Başkanı 
Yücel Şahin 
Şunları söyledi.

Yaklaşan Ramazan öncesi
beldemizdeki tüm camilerimizi
temizledik. Vatandaşlarımız daha
temiz bir ortamda ibadetlerini
yapacaklar. Beldemizdeki camiler-
imizin sadece temizliğini yapmak-
la kalmıyoruz. Birçok ihtiyaçlarını

da karşılıyoruz. Bundan sonra da
karşılamaya devam edeceğiz.
Tüm halkımızın Ramazan ayını
şimdiden kutluyorum. İnşallah
sağlıklı ve huzurlu bir şekilde
Ramazan Ayını geçiririz” 
>>İZZET IŞIK


